
PROTOKÓŁ Nr 8/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 24 października 2014 roku 

 

 
24 października 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

2. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecni: Pani Teresa Kuźma i Pani Elżbieta Dembowska 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni: Pan Sławomir Szymon Banialis oraz Pan Piotr Paweł Oszkinis. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy    

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

4. Pani Krystyna Lutkiewicz  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Pani Joanna Sosnowska  – Referent w Urzędzie Gminy 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 

 

 

Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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4. Ustalenie stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały tej sprawie. 

5. Ustalenie wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie 

projektu uchwały w tej sprawie. 

6. Ustalenie stawki podatku leśnego. 

7. Sprawa opłaty targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

8. Ustalenie podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu 

uchwały w tej sprawie.  

9. Rozpatrzenie pisma Pani Janiny Gałażyn. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 

złożona przez Szkołę Podstawową Wiżajnach oraz Publiczne Gimnazjum  

w Wiżajnach. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski.  

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

Do p-ktu 4 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że w poprzednim 

roku radni ustalili stawkę w wysokości 55 zł z 1 q, co wynosiło 137,5 zł z hektara. Dodała,  

że w tym roku maksymalna stawka może wynieść 61,37, co daje kwotę 153,42 zł z jednego 

hektara. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że proponuje również w tym roku obniżyć 

stawkę do 55 zł. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że to będzie 

137,50 zł z hektara przeliczeniowego.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, kto jest za propozycją 

obniżenia stawki do 55 zł.  

Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji o to, kto jest za 

pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za oddano 10 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

wysokości stawek podatku od nieruchomości i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie. 

Zaproponowane przez członków Komisji stawki w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przyjęciem proponowanych stawek. Za przyjęciem stawek oddano 10 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Następnie przewodniczący posiedzenia odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji 

o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

stawki podatku leśnego.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przyjęciem maksymalnych proponowanych stawek i niepodejmowaniem uchwały . 

Za przyjęciem stawek i niepodejmowaniem uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawa 

opłaty targowej, miejscowej i od posiadania psów. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał członków Komisji o to, kto jest  

za pozostawieniem opłaty targowej na obowiązującym poziomie i niepodejmowanie nowej 

uchwały. Za pozostawienie opłaty na tym samych poziomie i niepodejmowaniem nowej 

uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał członków Komisji o to, kto jest  

za pozostawieniem opłaty miejscowej na obowiązującym poziomie i niepodejmowanie nowej 

uchwały. Za pozostawienie opłaty na tym samych poziomie i niepodejmowaniem nowej 

uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał członków Komisji o to, kto jest  

za niepodejmowanie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. Za niepodejmowanie 

uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów oddano 10 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  
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Do p-ktu 8 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Ustalenie 

podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu uchwały w tej sprawie.  

Zaproponowane stawki od środków transportowych w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przyjęciem proponowanych stawek . Za przyjęciem stawek oddano 10 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Następnie przewodniczący posiedzenia odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji 

o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za  pozytywną 

opinią projektu uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Do p-ktu 9 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie pisma Pani Janiny Gałażyn.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem należy tą 

dzierżawę przedłużyć. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przedłużeniem dzierżawy. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedstawionego projektu. Za oddano 10 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie pismo  

(załącznik 7). 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany są niewielkie. 

Następnie przedstawiła proponowane zmiany: 

Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu gminy: 

- Zmniejszono dochody bieżące w kwocie - 1 261,00 zł oraz zwiększono dochody bieżące  

w kwocie - 4 985,- zł z tytułu wpłat podatków i opłat lokalnych oraz odsetek  

od nieterminowych wpłat podatków opłat i lokalnych, zwrotu nienależnie pobranych 

świadczeń z GOPS.  

- Zwiększono dochody z opłat za wydane zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych -  

1 612,- zł oraz wydatki  w dziale ochrona zdrowia - przeciwdziałanie alkoholizmowi -  

1 612,- zł. 

- Zwiększono dochody majątkowe i wydatki inwestycyjne w kwocie - 36 809,- zł z tytułu 

dotacji na wykonanie inwestycji pn. „Rewitalizacja miejscowości Wiżajny poprzez 

wykonanie remontu chodników w istniejącym pasie drogowym”. 

Zwiększono dochody i wydatki w kwocie - 100 860,00 zł, zgodnie z Uchwałą Zarządu 

Województwa Podlaskiego w sprawie zawarcia umowy wykonawczej z Gminą Wiżajny  

na udzielenie dotacji celowej na realizację zadania polegającego na wykonaniu podziałów 

działek położonych w obrębach Bolcie, Leszkiemie, Mauda, Okliny w ramach projektu 

„Trasy rowerowe w Polsce Wschodniej - województwo podlaskie”.  
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- Zwiększono wydatki w administracji - 2 114,- zł, gospodarce komunalnej - 730,- zł.  

- Zwiększono plan na wydatki w GOPS - 880,- zł. 

- Dokonano przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami związanych z wdrażaniem 

elektronicznych usług dla ludności województwa podlaskiego - część II, administracja 

samorządowa - 13 622,00 zł. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Informacja 

o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2013/2014 złożona przez Szkołę 

Podstawową Wiżajnach oraz Publiczne Gimnazjum w Wiżajnach. 

Następnie odczytał informację i stwierdził, że radni zapoznali się z informacją i nie wnoszą 

żadnych uwag. Informacja w załączeniu (załącznik Nr 8 i Nr 9). 

 
 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest jeszcze kolejna 

uchwała, którą należy podjąć na najbliższej sesji. Następnie odczytał projekt uchwały w 

sprawie. Dodał, że wszystkie Gminy wyrażają opinię negatywną. Następnie zapytał, czy są 

jakieś pytania lub uwagi. Z braku pytań poddał projekt pod głosowanie. Za negatywną opinią 

zawartą w projekcie uchwały oddano 10 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała z negatywną opinią została zaopiniowana 

pozytywnie (załącznik 10). 

Przewodniczący powiedział, że jest też jeszcze jedna uchwała, którą należy podjąć. Następnie 

odczytał projekt uchwały w sprawie. Dodał, że wszystkie Gminy wyrażają opinię negatywną. 

Następnie zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi. Z braku pytań poddał projekt pod 

głosowanie. Za negatywną opinią zawartą w projekcie uchwały oddano 10 głosów, głosów 

przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że uchwała z negatywną 

opinią została zaopiniowana pozytywnie (załącznik 11). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trasy rowerowe idą w 

dobrym kierunku. Dodał, że Gmina otrzyma pieniądze w kwocie ok. 100 tys. zł na zrobienie 

podziałów. Stwierdził, że została już wybrana firma, która zajmie się zrobieniem tych 

podziałów, a w przyszłym tygodniu rozpocznie rozmowy z rolnikami w sprawie przekazania 

Gminie nieruchomości.  

Wójt Gminy powiedział, że budynek po byłej szkole w Smolnikach najprawdopodobniej 

zostanie przejęty przez Urząd Marszałkowski, a on zgłosił kwotę 550 tys. zł. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, czy dziury przy przystanku zostaną załatane. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to zostanie 

naprawione. Dodał, że otrzymał wyróżnienie za pozyskiwanie środków unijnych, ale jest to 

zasługa nas wszystkich. Powiedział, że powoli wraca również temat wiatraków. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy koledzy radni zdecydowali się już na 

wyprofilowania drogi w Ługielach. 
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Do p-ktu 13 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Do p-ktu 14 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 11
05

. 

 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

/-/ Piotr Paweł Oszkinis 


